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RW/mj
Huis esting  t Wikveld Meerwijkweg

Geachte MR-Ieden,

Via deze weg willen we jullie vanuit het bestuur van Signum een update geven over het huisvestingsvraagstuk

van  t Wikveld.

Zoals jullie wellicht bekend, heeft Signum bij de gemeente in februari 2022 de aanvraag gedaan om  t Wikveld

Meerwijkweg in 2022 of 2023 (in delen) te renoveren en te moderniseren. Een groot deel van het gebouw

stamt immers uit 1976. Deze renovatie zou dan op een zodanige manier moeten plaatsvinden dat alle

leerlingen van  t Wikveld en Kanteel gehuisvest kunnen gaan worden op 1 locatie. De vestiging aan de Zeis

zou dan teruggegeven worden aan de gemeente ter herbestemming voor andere doeleinden. Voorafgaand

en lopende dit verzoek hebben we als bestuur, samen met directeur Jorg de Bakker, verschillende gesprekken

gevoerd met de gemeente.

In oktober hebben we van de gemeente het bericht gekregen dat onze aanvraag voorlopig is afgewezen en

dat ook in de begroting 2023 geen geld wordt gereserveerd voor de renovatie van  t Wikveld Meerwijkweg.

De gemeente geeft aan eerst een scenario-onderzoek te willen doen, waarin ze de leerlingenprognoses en

onderwijshuisvesting in heel Empel willen betrekken. Ook Caleidoscoop kampt namelijk met leegstand in hun

gebouw en teruglopende leerlingprognoses. Na het uitvoeren van dit onderzoek, volgt pas gemeentelijke

besluitvorming over welk scenario gekozen wordt voor de onderwijshuisvesting in Empel. Als het

gemeentebestuur instemt met het scenario-onderzoek, zou dat in 2023 moeten plaatsvinden. De verwachte

conclusie, dat nog geen 10 jaar na de investeringen in  t Wikveld Zeis krimp in onderwijshuisvesting moet

plaatsvinden in Empel, ligt politiek gevoelig. Dit hindert het tempo in besluitvorming.

Op dit moment zorgt dit voor een voorlopige status quo. Dat betreuren wij. Ook omdat dit betekent dat we

de tijdslijnen van de toegekende SUVIS subsidie, bedoeld om de ventilatie en duurzaamheid op  t Wikveld

Meerwijkwegte upgraden, naar alle waarschijnlijkheid niet kunnen nakomen. Hierdoor vervalt deze subsidie.

ondernemend in onderwijs



Een upgrade van het binnenklimaat kan namelijk niet los worden gezien van de gemeentelijke beslissing om

Meerwijkweg integraal gebouwtechnisch aan te pakken. Een renovatie  inclusief klimaatinstallatie, moet

integraal gepland en uitgevoerd worden. Als schoolbestuur moeten wij - in het kader van rechtmatigheid en

doelmatigheid - vrij zeker weten dat we nog meer dan 10 jaar onderwijs gaan geven in een gebouw als we

daarin tonnen gaan investeren in het binnenklimaat. Deze garantie kan de gemeente ons nu niet geven.

Wij hadden jullie graag anders bericht.

Wij vertrouwen erop dat er gedurende 2023 meer duidelijkheid komt over de toekomstige huisvesting van  t

Wikveld. Wij staan ook, als het gaat om dit dossier, in nauw contact met Jorg de Bakker. Hij zal eerste

aanspreekpunt zijn en blijven voor jullie.

Met vriendelijke groet,

Rc

Lid College van Bestuur Signum


